禱告會 PRAYER MEETING

請往前坐 PLEASE FILL THE SEATS IN THE FRONT FIRST

來遇見我們的神 PREPARE TO MEET OUR GOD

禱告事項 PRAYER REQUESTS





在新的一年裡, 讓我們領受從神而來的能力與應許,

Pray for the implementation of the church's core value. In the new year, let us receive the power and promises from God, take actions of faith, be able to respond proactively, and rely on the Lord.

因為人子來,並不是要受人的服事,乃是要服事人,並且要捨命作多人的贖價。 For even the Son of Man did not come to be served, but to serve, and to give his life as a ransom for many." 馬可福音 Mark 10:45

帶出信心的行動,能主動回應,靠主承擔。



局1/28兒少韓國文化體驗營的福音活動禱告 有40多位國高中學生報名,求主預備他們的心, 排除一切萬難,可以如約來參加,得聽福音, 請神膏抹同工和韓國短宣隊,帶著能力和愛心服事。

Pray for the Korean Culture Experience gospel event for the children on 1/28, more than 40 junior high school students have signed up. Ask the Lord to prepare their hearts and overcome all difficulties so that they can come and participate as scheduled and be able to hear the gospel. Also ask God to anoint the co-workers. and the Korean short-term mission team to serve with power and love.

因為主曾這樣吩咐我們說:我已經立你作外邦人的光,叫你施行救恩,直到地極。 For this is what the Lord has commanded us: "'I have made you a light for the Gentiles, that you may bring salvation to the ends of the earth.' " 使徒行傳 Acts 13:47







4C核心價值 CORE VALUE

Positive attitude - always take the initiative to take u

- 凡事靠神-常禱告有行動
- Rely on God in everything always pray then take action
- 成全團隊一常喜樂能配搭 Complete the team - always joyful and able to collaborate with each other
 - 積極態度一常主動能承擔
 - 效法耶穌一有恩典有真理 Follow Jesus - have grace and truth
 - 僕人領袖-有忠心有謙卑 Servant Leader - Loyalty and Humility

responsibilities

神的家歡

WELCOME TO 4C CHURCH!

matter T



上週經文 Last Week Scripture

民數記 Numbers 14:24

惟獨我的僕人迦勒,因他另有一個心志, 專一跟從我,我就把他領進他所去過的那地; 他的後裔也必得那地為業。

But because my servant Caleb has a different spirit and follows me wholeheartedly, I will bring him into the land he went to, and his descendants will inherit it.



讀經&信息 SCRIPTURE & MESSAGE

1:1 以法蓮山地的拉瑪·瑣非有一個以法蓮人,名叫以利加拿,是蘇弗 的玄孫, 託戶的曾孫, 以利戶的孫子, 耶羅罕的兒子。1:2 他有兩個 妻:一名哈拿,一名毗尼拿。毗尼拿有兒女,哈拿沒有兒女。1:3 這 人每年從本城上到示羅,敬拜祭祀萬軍之耶和華;在那裏有以利的兩 個兒子何弗尼、非尼哈當耶和華的祭司。1:4 以利加拿每逢獻祭的日 子,將(祭肉)分給他的妻毗尼拿和毗尼拿所生的兒女;1:5 給哈拿的卻 是雙分,因為他愛哈拿。無奈耶和華不使哈拿生育。

1 There was a certain man from Ramathaim, a Zuphite from the hill country of Ephraim, whose name was Elkanah son of Jeroham, the son of Elihu, the son of Tohu, the son of Zuph, an Ephraimite.² He had two wives; one was called Hannah and the other Peninnah. Peninnah had children, but Hannah had none.³ Year after year this man went up from his town to worship and sacrifice to the LORD Almighty at Shiloh, where Hophni and Phinehas, the two sons of Eli, were priests of the LORD.⁴ Whenever the day came for Elkanah to sacrifice, he would give portions of the meat to his wife Peninnah and to all her sons and daughters. 5 But to Hannah he gave a double portion because he loved her, and the LORD had closed her womb.







1:6 毗尼拿見耶和華不使哈拿生育,就作她的對頭,大大激動她, 要使她生氣。1:7 每年上到耶和華殿的時候,以利加拿都以雙分給 哈拿;毗尼拿仍是激動她,以致她哭泣不吃飯。1:8 她丈夫以利加 拿對她說:「哈拿啊,你為何哭泣,不吃飯,心裏愁悶呢?有我不 比十個兒子還好嗎?」1:9 他們在示羅吃喝完了,哈拿就站起來。 祭司以利在耶和華殿的門框旁邊,坐在自己的位上。1:10 哈拿心裏 愁苦,就痛痛哭泣,祈禱耶和華,

<u>6</u> Because the LORD had closed Hannah's womb, her rival kept provoking her in order to irritate her.<u>7</u> This went on year after year. Whenever Hannah went up to the house of the LORD, her rival provoked her till she wept and would not eat.<u>8</u> Her husband Elkanah would say to her, "Hannah, why are you weeping? Why don't you eat? Why are you downhearted? Don't I mean more to you than ten sons?"<u>9</u> Once when they had finished eating and drinking in Shiloh, Hannah stood up. Now Eli the priest was sitting on his chair by the doorpost of the LORD's house.<u>10</u> In her deep anguish Hannah prayed to the LORD, weeping bitterly.



1:11 許願說:「萬軍之耶和華啊,你若垂顧婢女的苦情,眷念不忘 婢女,賜我一個兒子,我必使他終身歸與耶和華,不用剃頭刀剃他 的頭。」1:12 哈拿在耶和華面前不住地祈禱,以利定睛看她的嘴。 (1:13 原來哈拿心中默禱,只動嘴唇,不出聲音,因此以利以為她 喝醉了。)1:14 以利對她說:「你要醉到幾時呢?你不應該喝酒。」 1:15 哈拿回答說:「主啊,不是這樣。我是心裏愁苦的婦人,清酒 濃酒都沒有喝,但在耶和華面前傾心吐意。

11 And she made a vow, saying, "LORD Almighty, if you will only look on your servant's misery and remember me, and not forget your servant but give her a son, then I will give him to the LORD for all the days of his life, and no razor will ever be used on his head."12 As she kept on praying to the LORD, Eli observed her mouth.13 Hannah was praying in her heart, and her lips were moving but her voice was not heard. Eli thought she was drunk 14 and said to her, "How long are you going to stay drunk? Put away your wine."15 "Not so, my lord," Hannah replied, "I am a woman who is deeply troubled. I have not been drinking wine or beer; I was pouring out my soul to the LORD.



1:16 不要將婢女看作不正經的女子。我因被人激動, 愁苦太多, 所 以祈求到如今。」1:17 以利說:「你可以平平安安地回去。願以色 列的 神允准你向他所求的!」1:18 哈拿說:「願婢女在你眼前蒙 恩。」於是婦人走去吃飯,面上再不帶愁容了。1:19 次日清早,他 們起來,在耶和華面前敬拜,就回拉瑪。到了家裏,以利加拿和妻 哈拿同房,耶和華顧念哈拿,1:20 哈拿就懷孕。日期滿足,生了一 個兒子,給他起名叫撒母耳,(說):「這是我從耶和華那裏求來的。

16 Do not take your servant for a wicked woman; I have been praying here out of my great anguish and grief."17 Eli answered, "Go in peace, and may the God of Israel grant you what you have asked of him."18 She said, "May your servant find favor in your eyes." Then she went her way and ate something, and her face was no longer downcast.19 Early the next morning they arose and worshiped before the LORD and then went back to their home at Ramah. Elkanah made love to his wife Hannah, and the LORD remembered her. 20 So in the course of time Hannah became pregnant and gave birth to a son. She named him Samuel, saying, "Because I asked the LORD for him."



絕處「縫」「恩」

撒母耳記上 1:1-20

張宗培牧師 PASTOR WILSON CHANG





代禱事項 Prayer Requests

請繼續為我們語言的學習禱告,並求主預備其他能夠穩定幫助我們的語言幫手;期望按照進度完成第二階段的學習並進行第一次的語言測驗。

Please continue to pray for our language learning and ask the Lord to prepare additional language helpers who can consistently help us. We hope to complete the second stage of learning according to the schedule and undergo the first language assessment.

為我們部落的探索禱告,明年會有機會去幾個地點做初步的調查, 有朋友為我們打聽到兩個地方,一個在北方較偏遠的半沙漠地帶, 聽說在那村莊目前只有一個天主教的教會/另一個已經在烏干達了, 聽說在哪有一個邪教(具體怎麼樣不清楚)也稱自己是教會。 Pray for the exploration of the tribe. Next year, there will be opportunities to visit several locations for preliminary investigations. Our friends have informed us about two places, one in a remote semi-desert area in the north, where there is currently only one Catholic church in the village. Another location is in Uganda, where there is reportedly a cult (specifics unclear) claiming to be a church.

為我們之後團隊禱告,希望能有至少再一個家庭的加入,也為明年初我們會從目前的 基地搬到另一個基地順利(為了能跟志工團分開,專注的在我們的任務上)、適應禱告 Pray for our future team. We hope to have at least one more family join, and pray for a smooth transition to another base early next year (to separate from the volunteer team and focus on our mission). Pray for adaptability.

瑞麟 & 麗恩 & 蓓凝

為我們未信主的家人禱告。Pray for our family members who have not yet accepted the Lord.















實習傳道 Trainee Preacher **登 敏 如** sister Teng



Testimony

Brothers and sisters, peace be with you. I thank the Lord for giving me this opportunity to share my testimony and also extend my greetings to the family of 4C Church, letting everyone to get to know me better. My name is Deng Minru (Mandy), in 2020, I came from Hong Kong to study at the Baptist Theological Seminary at Taipei, Taiwan. Over the past few years, I have been praying to God about staying in Taiwan after graduation to respond to the call of reaching out to the people through missionary work in Taiwan. Our faithful God has answered my prayers, and I started serving at 4C Church as a minister since January 2nd.



Testimony

Speaking of my journey of believing in Jesus, like many of you, I came to know the Lord during my student years. Thanks to my parents' arrangements, I received education in a primary school with a Christian background and accepted Jesus at the age of six. On this journey of faith, God has constantly helped me face various aspects of my old self, and I allowed God to continually restore me. The once insecure person with low self-esteem has grown to believe that I can do all things through the Lord. I was baptized at the age of 19 and felt the call to full-time ministry during my sophomore year in college.



Testimony On my journey of responding to God's calling, initially, I wanted to serve the Lord through writing. I worked as a news reporter at a gospel organization in Taiwan and enjoyed speaking and listening to people due to my professional background. However, God did not let me stay at writing personal testimonies and gospel event interviews of media evangelical work. Instead, there was a greater calling, which is to be a minister at God's church. I did not struggle for long; I quickly decided to attend seminary with a burden of serving college students and young adults. Growing up in the church, I witnessed the highest dropout rate is among young people, mostly due to various life transitions.

Testimony

When I was about to graduate from the seminary in 2023, a theological student who interned at 4C, Sister April, had a conviction to talk to me about 4C Church. She asked about my burden of sharing the gospel with college students and being a campus missionary. So here I am, I spend the majority of my time serving in the student ministry at National Central University. While I am still young, I hope to walk with these students, being joyful, loveable and adorable together. At the same time, I desire that all students come to know God, to trust in the Lord, and understand that their lives are in God's hands, confirming that the paths they walk in are blessed by the Lord.

May the Lord help me with the work in my hands which brings glory to God and benefits others, making me a faithful and wise servant, whom the master puts in charge of his servants to give them their allowance of food at the proper time.



Admissions Video

國的今日招告》一的理結



YouTube: https://youtu.be/yZ0gf7t2BF8



本週經文 This Week Scripture

撒母耳記上 1 Sam 1:17

以利說:「你可以平平安安地回去。 願以色列的神允准你向他所求的!」

Eli answered, "Go in peace, and may the God of Israel grant you what you have asked of him."





家裡的事 ANNOUNCEMENTS



打飯就位 新心望旺 長青 國高兒童 || 2/4 ||

愛宴服事 **LUNCHEON SERVICE**

善後清理









信仰連連看 FAITH ALIVE 12:10PM 教職員室 線上參與 JOIN US ONLINE →

八福之六: 清心的人有福了



張宗培牧師 PASTOR WILSON CHANG









積極領受神的應許



下週預告

高天圓牧師 PASTOR KAO

1/28(日) 10:00-14:00

詩歌 跆拳道舞劇 韓國飲食禮物贈送

地點: 全人教育村108教室 (感謝主已經額滿也截止報名囉~~)



```
Ne
請為參加的同學、同工、短宣隊 儒告
```



主日崇拜結束後 (12:00-12:30 at 瑞麗堂) 敬請各位會員出席



1/28



報名資格:基督徒或已決志費用:100元 時間:2/27,18:00 & 2/28, 8:00報到入場地點:全人村108

全人更新營1.0 & 3.0 RENEWAL CAMP 2/27-28



全人更新營簡單來說就是:「找到生命裡的垃圾,然後清掉!」而這,也是門訓系統中的重 要階段。這個營會的目的就是要幫助大家領受天父的愛,被聖靈充滿,好全面清除生命中負 面的影響和傷害。

1.0

【第一課】阿爸!我的父 【第二課】人生的出路 【第三課】攻破黑暗權勢 【第四課】領受聖靈的更新

(需參與過全人更新營1.0)

【第一課】 尊榮父母 【第二課】 表現導向 【第三課】 石心與內在誓言 【第四課】 愛的認同





1 因我見你裡面有王的榮美 Because in you, I see the glory of God

邀請大家認識 1位不知道名字的弟兄姊妹 或 朋友 請樓上的弟兄姊妹下樓來,大家一起來歡迎新朋友

第一次來嗎? FIRST TIME HERE? 期待更多認識你, 歡迎填寫新家人表單 >

我用主的愛真誠來愛你(x2) With the love of God, I love you genuinely(x2)

我用主的愛真誠來愛你 With the love of God, I love you genuinely





- 願耶和華賜福給你 願耶和華永遠保護你 願耶和華祂的臉光照你 願耶和華賜你平安
 - 願神永遠祝福你們
- 願在主裡相會再相會 願在主裡相會再相會 願主的愛永遠在你心懷





祝福 & 謝飯禱告 BENEDICTION